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To:

RT @minvusCc: Jil 5.1.2 @rimwe ni; IES RETIN ins.EET
5.26
From: )

Sent: Thur 10/1/2020 2:27:40 PM

Subject: RE: Voorstel voor wijziging werkingssfeer subsidieregeling

Received: Thur 10/1/2020 2:27:41 PM

Onze afspraak met MEVA is dat we nog even wachten met een wijzigingsregeling, in ieder geval tot na de eerste week in de

uitvoering. Het is maar zo mogelijk dat daar nog wat aan de orde komt waarvoor een wijzigingsregeling nodig is. Na die eerste

week beoordelen we of een aparte wijzigingsregeling nodig is, of dat deze wijzigingen mee kunnen lopen met de algehele pgb -

wijzigingsregeling.

Naar ik heb begrepen wil MEVA met onderstaande mail vooral akkoord op het toevoegen van deze twe oepen aan de

regeling, zodat ze met de communicatie kunnen beginnen. Ik begreep dat ze, naast de bevestiging va ook nog veel

waarde hechten aan jouw oordeel. Zou je ze daarom nog een reactie willen sturen?

Groeten,

BE 1 = eur

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Wetgeving en Juridische Zaken

Cluster Specialistisch Juridisch Advies

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

@minvws.nl

van: INEEECNN)ERED© minvws.ni>
Verzonden: donderdag 1 oktober 2020 14:35

Aan: ofl:

ermine IC
@minvws.nl>

CC: : @minvws.nl>; 5.1.2e ) @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Voorstel voor wijziging werkingssfeer subsidieregeling

Oeff.

Zouden we nog niet even moeten wachten met wijziging van de regeling tot er meer categorieén zijn? Ik voel niet zo veel voor

meer dan 1 aanvullingsregeling.
Dat men ondertussen begunstigend beleid communiceert lijkt me niet bezwaarlijk.

van:ICEEE© inv n>Verzonden: donderdag 1 oktober 2020 13:06

@ minvws.nl>

@minvws.nl>; )
@ minvws.nl>;

Onderwerp: Voorstel voor wijziging werkingssfeer subsidieregeling

Vanuit het veld hebben wij het signaal ontvangen dat de werkingssfeer van de subsidieregeling bonus zorgprofessionals COVID-19

niet toereikend is. Hier is door mijn medewerkers in overleg met de betrokken directies (WJZ en Ppgb) naar gekeken. Uitkomst

hiervan is dat een wijziging van de werkingssfeer (doelgroep) van de regeling op de volgende twee punten wenselijk is:

1. GGD-instellingen.

knelpunt: de inschatting was dat GGD-instellingen privaatrechtelijke instellingen zijn. Uit nader onderzoek blijkt dat GGD-
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instellingen echter publiekrechtelijk van aard te zijn. Daarmee vallen de GGD-instellingen nu niet onder de omschrijving van

een zorgaanbieder waarvoor de subsidieregeling openstaat. De zorgaanbieder als bedoeld in de regeling dient namelijk

privaatrechtelijk van aard te zijn. Aan GGD-instellingen kan daardoor momenteel formeel geen subsidie voor een bonus

worden toegekend.
voorstel: het is wel de bedoeling dat GGD-instellingen de mogelijkheid hebben om een subsidieverzoek op basis van deze

regeling in te dienen (denk aan de zorgprofessionals werkzaam in een teststraat). Aanpassing van de werkingssfeer van de

regeling op dit punt is daarom gewenst.

2. PGB

knelpunt: naar voren is gekomen dat er bedrijven zijn die pgb-zorg verlenen onder de Wmo, maar niet kwalificeren als een

aanbieder in de zin van de Wmo. Het gaat hier bijvoorbeeld om dagbestedingsbedrijven en zorgboerderijen. Doordat deze

bedrijven niet kwalificeren als aanbieder vallen zij nu niet onder de werkingssfeer van de subsidieregeling, waardoor aan

hen momenteel geen subsidie voor een bonus kan worden toegekend. Uit overleg met Ppgb blijkt dat niet kan worden

uitgesloten dat binnen deze bedrijven zorgprofessionals werkzaam zijn die een uitzonderlijke prestatie hebben geleverd in

de strijd tegen COVID-19.

Voorstel: Nu niet kan worden uitgesloten dat binnen deze bedrijven uitzonderlijke prestaties in de strijd tegen COVID-19

zijn geleverd, wordt het niet juist geacht om deze doelgroep bij voorbaat uit te sluiten van de regeling. Aanpassing van de

regeling op dit punt is daarom gewenst. Het meenemen van deze groep in de nadere uitwerking van de subsidieregeling

voor het PGB-domein is geen alternatief, daar het hier gaat om zorgprofessionals in dienst van een bedrijf. De nadere

uitwerking van de subsidieregeling ziet niet op deze groep, omdat zorgprofessionals werkzaam voor zorgaanbieders al

onder de doelgroep van de huidige subsidieregeling vallen. De nadere uitwerking is dan ook specifiek bedoeld voor

zorgprofessionals die direct voor een pgh-houder werkzaam zijn.

Voorstel proces

Met jullie akkoord op bovenstaande punten wordt de hiervoor benodigde wijziging door de betrokken medewerkers van WJZ

meegenomen in de nog te verwerken wijzigingen in de subsidieregeling. Dit levert voor de opening van het subsidieloket per 1

oktober geen probleem op. De GGD-instellingen en bedrijven die PGB-zorg verlenen onder de Wmo hebben namelijk,

vooruitlopend op de benodigde wijziging van de subsidieregeling, wel al de mogelijkheid om per 1 oktober een aanvraag tot

subsidie in te dienen bij DUS-I. Zodra de benodigde wijziging van de subsidieregeling is doorgevoerd en gepubliceerd is in de

Staatscourant kan door DUS-I— mits voldaan aan de geldende criteria uit de regeling — worden overgegaan tot subsidieverlening

aan deze bedrijven. Omdat het hier gaat om begunstigend beleid kan namelijk aan de wijziging terugwerkende kracht worden

verleend.

Wij achten het wenselijk om de voorgenomen wijziging alvast te communiceren met het veld, zodat zij het tijdvak waarop het

subsidieloket van DUS-| openstaat volledig kunnen benutten. Daarvoor is akkoord van jullie op deze voorgenomen wijziging nodig.

Zijn jullie akkoord met de wijziging op de twee onderdelen als hierboven benoemd?

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt

Afdeling Opleidingen, Beleidsadvies en Financién

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
ON FJ | Den Haag

= @minvws.nl
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